
Ekstra ordinær generalforsamling d. 29.06.2020 
 
Vag af dirigent: Henrik nr. 20 
 
Advokat Karsten Cronwald og bestyrelsens forhandlingsudvalg fremlægger sagen som den står lige 
nu. 
 
Vedtagelse af om vi skal indbringe sagen for domstolene med de dertilhørende omkostninger. 
 
Eventuelt. 
 
 
Formand for udvalget Jørn nr. 24 starter mødet op med at fortælle omkring de møder der er 
blevet holdt med advokaten, historikken omkring hvorfor dette møde holdes. 
Udvalget består af Mette og Jørn fra bestyrelse og Peter og Poul som har boet i Mosevænget siden 
start af udstykningen. 
 
Advokat fortæller at han har bedt om agtindsigt i lokalplanen og bebyggelsen af Teglskæret. 
Kommunen ønsker ingen dialog med Bestyrelsen ej heller advokaten omkring vores spørgsmål. 
 
Advokaten gennemgår hele sagens kerne omkring vores spørgsmål til byggesagen på Teglskær og 
”vores” områder her i Mosevænget.  
Han belyste de problemstillinger der var relevant for sagen. Han fortalte også at hvis der er noget 
som ligger inde med dokumenter eller referater fra de meget tidlig møder der var mellem Viborg 
Kommune og beboerne i Mosevænget, ville han meget gerne have en kopi. De mailes til Mette 
Sunesen som så vider sender til advokaten. 
 
Det blev besluttet at advokaten skal gå vider med sagen. 29 husstande stemte for, 2 husstande i 
mod og 1 husstand stemte ikke. 
 
 
Sekretær: 
Betina Dissing nr. 4 


